
    

    

         
         

          
    

            
    

           
   

             
         

      
 

          
          

   
           

             
          
   

         
          

           
 

       
  

           
         

Spreektjd Gemeente Venlo plan Albertushof 

geacht college geachte raad 

- Mijn naam Jules Christs al 30 jaar exploitant van Galerie de Hoeve 
- Ik zal niet nogmaals over onderzoeken en diverse documenten belasten 

maar toelichten waarom het onverantwoorde keuze van de gemeente 
om de arbeidsmigranten te huisvesten 

Al 30 jaar “leven” wij pretg samen met de zusters Albertushof en de 
eigenaar van het pand. 
In het begin met weinig industrie om ons heen maar inmiddels omgeven 
door diverse mooie bedrijven. 
In deze jaren zijn er diverse plannen geweest om dit gebied rondom de 
Hoeve te ontwikkelen zowel door de gemeente en diverse andere 
partjen. 
Met mooie bewoordingen als parkachtge omgeving, rustgebied, kleine 
bedrijven enz. 

De Gemeente heef nu de taak om een groot aantal van 3000 
arbeidsmigranten te huisvestngen en is op deze manier dus geholpen 
met dit plan. 
De woorden van dhr Sjors Peters in de voorlichtngsbijeenkomst bij de 
Hoeve waren dan ook; het gaat toch door wat de bezwaren ook zijn… 
Lekker makkelijk. Prima plan voor de gemeente en bedankt. . Geen 
ruimte voor wederhoor. 

Kortom nu zit de omgeving met het plan arbeidsmigranten opgescheept. 
Terwijl het geheel op een andere mooie manier ontwikkeld had kunnen 
worden met respect voor de groene oase en gebied rondom de Hoeve. 

Maar 768 bewoners op een oppervlakte nog geen 3 hectare 
huisvestngen incl. parkeren… 
Ter grote van bijna het dorp Lomm ruim 1000 inwoners op 970 hectare 
of boekend 800 inwoners op 713 hectare dat zijn 710 hectares meer 
710.. 



       
            
        

              
            

            
         

     

 
           

         
   

          
           

    
            
        

          

           
 

         
            

   

            
           

             
  

         
          

             

Terwijl de arbeidsmigranten elders werken. Dus opvang bij de 
betrefende bedrijven is dan ook gewenst ook om de zeer vele vervoer 
bewegingen te voorkomen. Zeker in deze tjd van Co2 crisis 

Ook is er in het verleden in de wijk Genooi door diverse partjen fors 
geïnvesteerd om er weer een leefare wijk van te maken. Wat goed 
geluk is. Nu gaat de Gemeente een potentële “rote appel” met een 
hoge concentrate mensen op nog geen 200 meter afstand toestaan. Ik 
kan het soms allemaal niet meer volgen. 

Voorziene problemen; 
Velen zijn waarschijnlijk al te gast geweest bij Galerie de Hoeve en weten 
dat wij alleen op exclusief op reservering werken voor groepen, van 
huwelijk tot uitvaart. 
Ook mogen we velen onder u tot onze gasten rekenen 
Nu krijgen wij 768 “nieuwe buren” die verter gaan zoeken waarvan de 
horeca er een van zal zijn. 
Mocht er op een van deze bijeenkomsten nieuwe buren zich melden dan 
voorzie ik de problemen, taalbarrière, geen begrip, en diverse andere 
ongemakkelijke situates omdat ze niet welkom zijn op een besloten 
bijeenkomst. 

Het zal je bijeenkomst, feest of uitvaart maar zijn waar deze situates zich 
voor zal doen. 

De belofes van een conciërge, nood nummers en handhaving. Mooi 
bedacht maar het probleem is dan al gebeurt. En de polite geef hier ook 
geen prioriteit aan. 

Het verter zal ook in de omgeving merkbaar zijn. Als voorbeeld bij de LH 
Greenport een project van Kafra housing ziten ze gewoon op het gras 
van de rotonde te BBQen. Begrijpelijk wat moet je anders ver van huis na 
een werkdag. 

Dus mijn vraag is dan ook voor degene die voor stemmen, graag ontvang 
uw telefoon nummers zodat wij in probleem situates jullie dan ook 
kunnen bellen om dan samen met ons de problemen op te lossen en ook 

https://meterafstandtoestaan.Ik


            
     

          

aan onze gasten excuses aan te bieden namens een gedeelte van de 
gemeente raad, voor het veroorzaakte probleem. 

Bezint eer u begint. Dank u voor de aandacht 


